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Sak nr. Sakstittel  Behandling  

1/25 Behandling av referat fra 
integreringsråd 13.11.2024 

VEDTAK: referat 13.11.24 ble godkjent.  

 

2/25 Anmodning om bosetting av 
flyktninger 2025 

Verdal kommune er anmodet om bosetting av 90 flyktninger i 

2025. Integreringsrådet drøftet saken og kom fram til 

følgende forslag på uttalelse.   

 

«Integreringsrådet støtter Kommunedirektørens innstilling, 

men vil også i år påpeke viktigheten av å ha konkrete tiltak 

for inkludering for alle grupper, for eksempel møteplasser og 

aktivitetstilbud.  

Når det påpekes kapasitetsutfordringer i tjenestene, er det 

viktig å være bevisst på hvor mange som bosettes, og hvor i 

kommunen de bosettes.  Mange flyktninger har ikke bil, og 

hvis man for eksempel ikke får plass i den barnehagen som er 

nærmest, kan dette skape utfordringer.»  

 

VEDTAK: Forslag ble enstemmig vedtatt.  

 

3/25 Høring Kommuneplanens 
samfunnsdel 

Kommuneplanens samfunnsdel ligger på høring med frist 

10.februar 2025.  

 

Rådet fikk mulighet til å sende høringsuttalelse, men planen 

ble ikke nærmere drøftet, blant annet på grunn av tid og 

fordi rådet medvirket, og kom med innspill til planen i 2024.   

4/25  Møteplan 2025 VEDTAK: Vedlagt forslag på møteplan ble justert og vedtatt. 

Det er ønske at Integreringsrådet sine møter legges inn 

møteplan på lik linje med eldreråd og rådet for likestilling.  

5/25  Saker fra medlemmene  Det ble ikke meldt inn andre saker til møtet.   


